
Generalforsamling Hornborg Lokalråd – 23. februar 2024 – referat  

Deltagere: 

Brian, Bianca, Thomas, Pie, Lars, Peter, Lydia, Berit, Marianne, Lone, Jytte, Finn, Bodil, Alexander, Laura, 

Emily og Trine (ref.) 

1. Valg af dirigent 

Lokalrådet foreslår Jytte Betak. Jytte bliver valgt.  

Mødet vurderes rettidigt indkaldt og går i gang. 

2. Bestyrelsen aflægger beretning. 

Formand Marianne Gundersen gennemgår året kronologisk. Se bilag. 

Kommentarer: 

a. Pie supplerer med et nyere bud på en mulig lokal skov- og solcellepark, hvilket der vil 

komme mere info om. 

b. Nedrivning: 

Jytte informerer ift. Vesterenden 21, som lokalrådet arbejder på med tilsagn fra fraflyttet 

ejer at få nedrevet, at Glud Museum har kigget på bygningerne og taget fotos. 

Pie uddyber, hvordan Lokalrådet arbejder på med tilsagn fra ejer at få bygningen nedrevet. 

Status er, at ejendommen nu står på kommunens liste over nedrivning. 

3. Kassereren aflægger regnskab 

Overskud i 2023 er 1.840,15 kr. Egenkapital er 47.012,96 kr. 

Kommentarer: 

a. Kontingent: Hvordan opkræves/betales kontingent? 

Betaling 100 kr/husstand på MobilePay 8210AL 

4. Indkomne forslag 

a. Støtte til indkomne forslag til forskønnelse og forbedring af Hornborg: Lokalrådet vil gerne 

foreslå, at borgere i Hornborg kan komme med forslag, som Lokalrådet gerne vil hjælpe 

med fx at forsøge at søge penge til, finde relevante fonde, skrive ansøgninger og lave 

budget.  

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

a. Pie modtager genvalg. Bianca vil gerne potentielt give sin plads til en anden. 

b. Lokalrådet vil foreslå, at de eksisterende medlemmer driver det mest nødvendige og 

overskuelige i rådet, og derudover vil rådet invitere andre ind til at løse ad hoc-opgaver, 

hvor der er behov og interesse. 

6. Valg af supportgruppe 

a. En supportgruppe er Hornborg-borgere, som inviteres til at stille sig til rådighed og hjælper 

med stort og småt, hvor der er behov. Når Lokalrådet har opgaver, så inviteres andre (fx 

supprtgruppen) til at deltage og bidrage. 

7. Valg af revisor 

a. Søren Friis er genvalgt. 

8. Evt. 

a. FlexTrafik og FlexBus: Jytte Betak er ambassadør for Hornborg ift. Flex-muligheder og kan 

fortælle om muligheder.  

 


